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@minvws.nl]

From: )
Sent: Thur 11/12/2020 11:00:34 AM

Subject: RE: Stuurgroep PBM en vervolgacties

Received: Thur 11/12/2020 11:00:34 AM

Ha allemaal,

Ik heb mijn eerste overleg over de Governance van “LCH” met ERED aanstaande maandag van 13:00 tot

14:00. Ik zou graag uiterlijk morgen c.q. zondagavond het meest up to date overzicht hebben van de verschillende

inkoopactiviteiten in ruime zin (alles van LCH tot ne met Covid -19 directie en Dienst testen) en de volgens ons

betrokkenpersonen inclusief hun bevoegdheid. De rapportage van de probleemdossiers zou prettig zijn, maar ik weet niet zeker

of deze al aan de orde zullen komen.

THX. Spreek jullie later van middag.

5.1.2e

van:INE) BERET © invws.nl>

Verzonden: donderdag 12 november 2020 09:38

@minvws.nl>

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Stuurgroep PBM en vervolgacties

Hoi allemaal,

Ik heb een opzet gemaakt voor een overzicht van de probleemdossiers. Het is de bedoeling dat het MT W3Z (en evt de [JEEZ
in een oogopslag kunnen zien wat de kernpunten van een dossier zijn. Ik heb voor MMF en Auping de vakken ingevuld en een

vak voorzien van oranje onderstreping, zodat duidelijk wordt dat daar meer risico’s zitten dan in andere dossiers. Urgente
dossiers waar MT en/of BEY iets mee moeten, krijgen een rode onderstreping.

Willen jullie de probleemdossiers waarmee je je bezighoudt invullen in het overzicht? We kunnen daarna bespreken welke

dossiers een orgpie/rode onderstreping krijgen.
Ik heb niet me fgesproken wanneer het overzicht gereed is, maar ik mik op maandag, zodat het dinsdag in het MT kan

worden besproken. Hopelijk lukt het jullie om het maandag ingevuld te hebben.

Groet

van:ICE)IEEo minvws.nl>
Verzonden: woensdag 11 november 2020 21:16

@minvws.nl>;

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Stuurgroep PBM en vervolgacties

Dag BARE

Wanneer heb je uiterlijk een opsomming van de ‘probleemdossiers’ nodig?

Groet,

Verzonden: woensdag 11 november 2020 10:35
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@minvws.nl>;

minvws.nl>;

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Stuurgroep PBM en vervolgacties

+i we l. je om 13.30? Of anders kan ik om 1600.

Groet

Verzonden: woensdag 11 november 2020 09:39

Onderwerp: RE: Stuurgroep PBM en vervolgacties

Dank je, |EEEZY' 1k besprak net mefEREgom een toegankelijk overzicht van deze dossiers te maken. Ik ga een format maken (a
la Deloitte enzo). Zal ik je vanmiddag even bellen hierover?

Groet,
CRI

Van: 5.1.20 Sd)EEE© mins n>
Verzonden: woensdag 11 november 2020 09:34

Onderwerp: Stuurgroep PBM en vervolgacties

Ha allen

Hierbij een eerste conceptoverzicht van de probleemdossiers vo er bij mij bekend ( extract uit het contracten en

leveranciersoverzicht). Ik zal het later vandaag aanpassen zon [if) recor, nl korte beschrijving wat het probleem is, potentieel
risico/schade, stand van zaken (onderhandelingen, jur. procedure etc.)
Als jullie nog andere kwesties hebben, dan graag aanvullen.

Groet

Verzonden: dinsdag 10 november 2020 16:18

@minvws.nl>; A. @ minvws.nl>;

Dminvws.nl>;

@minvws.nl>

Onderwerp: Stuurgroep PBM en vervolgacties

@minvws.nl>;

Ha,

Vanochtend heb ik deelgenomen aan de stuurgroep PBM die met name ziet op de transitie van LCH naar CIBG. Omdat

geconstat
js

dat LCH/LCDK/LCT etc.meer inkoopt dan beschermingsmiddelen en niet alle activiteiten die aandachtvragen
binnen de kolom c.q. onder GMT vallen is inmiddelsTeook aangeschoven. Het project ziet met name op de

huidige situatie en de toekomst.

Daarom komt er ook nog een verkennend overleg om de bestaande probleemdossiers te bespreken en te zorgen dat nieuwe

initiatieven (COVID-19 directie, Dienst Testen etc.) van eerdere ervaringen kunnen leren. Ter voorbereiding hierop wil ik jullie
vragen om:

« Z.s.m. bevestiging van de laatste stand van zaken Coronastructuur en de bevestiging van de namen per

organisatieonderdeel en hun bevoegdheid (voorzover bekend en formeel vastgelegd). Deze twee stukken wil ik graag
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donderdag in het MT-WJZ brengen.

« Een overzicht van de probleemdossiers zoals bij ons bekend, korte beschrijving wat het probleem is, potentieel
risico/schade, stand van zaken (onderhandelingen, jur. procedure etc.)

M.b.t. de voorraden bij Mediq, willen wij gezien 1,2 miljard aan betaalde voorsch (1,18 miljard aan betaalde voorraden?)
graag een pandrecht op de voorraden vestigen. e dat hij hie e bezig was. Ik weet dat hier over is

gesproken maar wat is de status? En waar wacht dit op? Bij ga ik vragen nu precies zit met de bedragen want

wat is het verschil tussen voorschotten en betaald?

Tot zover even.

MVG

Ministerie van VWS


